
11. april 2022 
 

Til  
Rådmanden for Teknik & Miljø 
Aarhus Kommune 
 
 
Kære Steen Stavnsbo, 
 
Du er uden tvivl bekendt med, at Trøjborg Fællesråd og Midtbyens Fællesråd flere gange 
gennem de senere år har henvendt sig til Teknik & Miljø angående broen mellem 
Skovvejen og Fiskerivej. Anledningen har selvfølgelig været, at vi ikke kunne forstå, at 
der ikke skete noget, i hvert fald ikke noget synligt. 
 
Der er flere grunde til, at vi mener, at broen skal genopføres hurtigst muligt. Den gamle 
bro dækkede et behov for færdsel mellem dele af Trøjborg og midtbyen og 
fiskerihavnsområdet med lystbådehavn mm. Det område blev i øvrigt i lokalplanen for 
byggeriet af punkthusene udlagt som det væsentligste rekreative område for de 
kommende beboere.  
 
Og ikke mindre væsentligt: Broens genopførelse var en klar forudsætning for byggeriet, i 
sidste ende for udstedelse af ibrugtagningstilladelse. Desværre dispenserede kommunen 
for denne kobling mellem broen og ibrugtagning af bygningerne, hvilket næppe har 
fremmet broens genopførelse. Men lokalplanens bestemmelse herom var kommunens 
løfte til borgerne om, at broen ville blive genopført. 
 
I vores ærgrelse over det meget lange tidsforløb, der var vanskeligt ikke at opfatte som 
bevidst syltning, bemærker vi med glæde artiklen i Stiften den 7/4 2022. Her citeres du 
for, at kommunen selvfølgelig står ved sit ord, og at kommunen nu vil gå mere aktivt ind 
i at finde en løsning, hvor broen også bliver mest mulig acceptabel for beboerne i 
punkthusene.  
 
Vi hilser de nye toner velkommen og ser frem til igen at kunne benytte en bro mellem 
Skovvejen og Fiskerivej, naturligvis så hurtigt som muligt. Vi stiller os gerne til rådighed 
med nabo- og borgersynspunkter på projektet undervejs. 
 
 

Med venlig hilsen, 
 
 

Niels Christian Sidenius    Thomas Kruse 
Trøjborg Fællesråd    Midtbyens Fællesråd 
n.c.sidenius@stofanet.dk   thkruse4@gmail.com 
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